
 Zápis OsV č.:  1/2020 

OsV: SEDLEC 

Datum :   11.2.2020 

Přítomni: 

Omluveni: 

Neomluveni: 

Mottl, Svoboda, Trávníček, Novák, Piskora,Vondrysová, Buchta, Buchtová 

Nováková, Mundilová, Kotrba 

- 

Člen RM, ZM: - 

Příští jednání: 24.3.2020 

 

1) Program jednání včetně krátkého komentáře : 

 předseda Osadního výboru - T. Mottl podal informace o novém jednacím řádu a dalších 

podmínkách fungování OV 

 informoval o záměru Římskokatolické farnosti přesunout informační nástěnku OV na 

jiné místo 

 z důvodu dlouhodobé neúčasti člena OV pana L. Kotrby bude třeba najít na jeho  místo 

nového člena – vyvěsit na nástěnku OV výzvu pro zájemce, aktuální informace a 

kontakty na OV – řešitelé Buchtová a Nováková 

 již několik měsíců chybí na dětském hřišti lano a sedadlo na lanovce – řešitel T. Mottl 

 3.4.2020 se bude konat 1. sedlecký ples (v sokolovně Malín) – zodpovídají Buchtová a 

Svoboda 

V této souvislosti bychom chtěli požádat Město Kutná Hora o prominutí platby za 

pronájem sokolovny   

 i v letošním roce se budou konat naše tradiční akce: Halloween – 31.10.2020  

a Adventní jarmark – 21.11.2020 – řešitel – Buchtová.  

Termín akce CYKLOVÝLET bude upřesněn – řešitel – Trávníček. 

 

Termíny řádných zasedání :  

11.02.2020 

24.03.2020 

12.05.2020 

15.09.2020 

10.11.2020 

  Vždy od 19:00 v Hotelu LEGO  

 

 

2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM : 

 OV a obyvatelé ulice U nadjezdu žádají o řešení dlouhodobě neúnosné situace jejich 

pozemní komunikace – jedná se o jedinou přístupovou cestu k několika rodinným 

domům, silnice zde v zásadě neexistuje, jedná se o škvárovo-prašný povrch, který je v 

dezolátním stavu.  

 množí se dotazy obyvatel, v jakém stavu je realizace nového parkoviště busů (louka 

naproti Albertu)? 

 trváme na důsledném dodržování zákazu vjezdu na louku pod Kaňkem – je zde sice 

příslušná dopravní značka, je však zarostlá keři –  je možný přesun značky na 

viditelnější místo? 

 veřejné WC u pošty – OV byl informován o stažení VŘ na prodej. Zajímá nás, jak bude 

legislativně garantováno další fungování WC, pokud ve VŘ zvítězí jiný zájemce (než 

farnost) – např. aby nedošlo k výraznému zvýšení cen (pak se lze domnívat, že namísto 

užití WC budou turisté využívat přírodní zdroje – dětské hřiště, nebo přilehlé uličky), 



dále jak bude řešena situace případné rekonstrukce a uzavření WC apod.  

Domníváme se, že nejlepším řešením by mohlo být zachování současné situace, kdy 

objektu zůstává v majetku města a je pronajímán farnosti – pokud by se jednalo o 

dlouhodobý pronájem, mohly by se event. investice či rekonstrukce kompenzovat 

snížením nájmu apod. 

 

Zapsal: Lucie Buchtová 

Ověřil: Jan Trávníček, Petr Svoboda 

 

         Tomáš Mottl  

         Předseda  

   


